
 
 

嘉道理農場暨植物園 植物導賞圖冊 (增訂版) 

 
嘉道理農場暨植物園之景致隨四時而變化。遊人在不同的季節蒞臨參觀，總可察覺到多種不同

的植物或開花、或結果、或變色、或落葉。無論何時，本園的自然景色都教人陶然心醉! 

 

本園內有超過 1,500 種植物，當中包括了山坡上的原生植物及栽種在花園的觀賞植物；本書輯

錄了其中 140 多種。這些植物主要分佈於遊人常到之處及沿路兩旁。我們期望透過本書，讓大

家認識及辨別不同的植物，與此同時，感受大自然的魅力，從而增添遊園的樂趣及享受大自然

所贈予的禮物，與大自然多多接近。此外，亦期望本書能喚起大眾對大自然的關愛及珍惜。 

 

此書現已在本園小賣店發售，每本港幣四十元。 

 

 

Pictorial Guide Book of KFBG Plants (Revised Edition) 
 

The scenery at KFBG changes with the seasons. Depending on when you visit, you will find trees and plants are either 
blossoming, fruiting, changing colour, or losing their leaves. The scenery is beautiful no matter what season it is!  
 
At KFBG, more than 1,500 species of plants thrive all year round, including those native to the hillside and ornamentals 
planted in gardens. Amongst these, over 140 species have been selected and compiled into this book. They are mainly 
located in areas where visitors will usually explore and along the roadsides. This book provides a reader-friendly account on 
biological and special features of our plants and hence makes your visit more enjoyable. We also hope that it will arouse you 
to appreciate, treasure and care for nature and the natural environment. 
 
This Guide Book is available in our Farm Shop at HK$40.
  




